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The academic and personal problems faced by graduate students at
King Faisal University during the period 2022-2024

Dr. Sanusi Habib Sanusi

Abstract in English:

This study aims to identify the academic and personal problems faced
by graduate students at King Faisal University during the period
2022-2024 and to analyze their impact on academic performance and
scientific achievement. The study employed a descriptive-analytical
field approach, collecting data through questionnaires and interviews
with a sample of graduate students. The results indicated that the
main problems include academic pressure, difficulties in scientific
research, lack of academic guidance, and limited educational
resources. The study recommends enhancing academic and advisory
support for students, providing modern educational resources, and
developing training programs to improve research skills.

Keywords: academic and personal problems - graduate students -
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Les problemes académiques et personnels rencontrés par les
étudiants des études supérieures a I’Université King Faisal pendant
la période 2022-2024

o
) g

Résumé en francais:

Cette étude vise a identifier les problemes académiques et personnels
rencontrés par les étudiants des études supérieures a |’Université
King Faisal pendant la période 2022-2024 et a analyser leur impact
sur la performance académique et la réussite scientifique. L’ étude a
adopté une approche descriptive et analytiqgue sur le terrain,
recueillant des données a travers des questionnaires et des entretiens
avec un échantillon d’étudiants des études supérieures. Les résultats
ont montré que les principaux problémes incluent la pression
académique, les difficultés liées a la recherche scientifique, le manque
d’orientation académique et la limitation des ressources éducatives.
L’étude recommande de renforcer le soutien académique et
d’orientation pour les étudiants, de fournir des ressources éducatives
modernes et de développer des programmes de formation pour
améliorer les compétences en recherche.
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